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 姓名：林嵩    教授 

 职务：商学院副院长 

 教育背景： 

1998-2002：清华大学经济管理学院，获经济学学士学位。 

2002-2006：清华大学经济管理学院，获管理学博士学位。 

 电子邮箱: linsong@cufe.edu.cn  

 近两年授课情况： 

《论文写作与前沿方法》、《企业战略管理》、《创业学》等。 

 最新研究方向： 

创业失败与连续创业，创业者认知因素与情绪管理。 

 历年来获得的奖励与表彰： 

入选教育部新世纪优秀人才支持计划 

 近五年发表的学术论文： 

1. Eggers, J. P.，Lin Song. Dealing with failure: Serial entrepreneurs and the 

costs of changing industries between ventures. Academy of Management Journal，

2015，58（6）：1785~1803. 

2. Lin Song，Xu Zhengda. The factors that influence the development of 

entrepreneurship education: Based on the case of China. Management Decision，

2017，55（7）：1351~1370. 

3. Lin Song，Li Jing. Strategic orientation and performance of new ventures: 

Empirical studies based on entrepreneurial activities in China. International 

Entrepreneurship and Management Journal，DOI 10.1007/s11365-016-0382-y. 
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4. Lin Song，Darline Augustine，Jing Yu Yang. Environmental uncertainty, 

prospector strategy, and new venture performance: The moderating role of network 

capabilities. International Entrepreneurship and Management Journal，2016，

12（4）：1103~1126. 

5. Lin Song，Si, Steven. Factors affecting peasant entrepreneurs' intention 

in the Chinese context. International Entrepreneurship and Management Journal，

2014，10（4）：803~825. 

6. Lin Song，Edward G. Rogoff，Check-Teck Foo，Xiaoyuan Liu. The effect of 

entrepreneurial context on the performance of new ventures. Chinese Management 

Studies，2015，9（2）：197~220. 

7. Lin Song，Lasserre, Philippe. Entrepreneurship research amid transitional 

economies: Domains and opportunities. Chinese Management Studies，2015，9（2）：

123~129. 

8. Lin Song，Lamond, David. Human resource management practices in Chinese 

organisations. Chinese Management Studies，2014，8（1）：2~5. 

9. Lin Song，Christoph Winkler. China’s trans-regional entrepreneurship: A 

panel data analysis of 31 provinces. Journal of Entrepreneurship in Emerging 

Economies，2014，6（3）：202~222. 

10. 李静，谢靖屿，林嵩. 榜样会触发个体创业吗？基于农民样本的创业事件研究. 管

理评论，2017，29（3）：27~39 

11. 林嵩，刘青，李培馨. 拆迁事件会提升农民的创业倾向吗？基于 289 个样本的实证

研究. 管理评论，2016，28（12）：63~74. 

12. 林嵩 ，刘小元. 创业活动活跃程度的先决变量：创业情境的视角. 管理评论，2013，

25（08）：64~76. 

13. 林嵩. 创业失败综述：研究传统、前沿议题与未来机会. 科学学与科学技术管理，

2016，8：58~67. 

 近五年的科研项目： 

1. 持国家自然科学基金资助项目“失败是成功之母吗？创业失败经历与后

续创业的联系研究” 
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2. 主持国家自然科学基金资助项目“基于中国创业实践的网络嵌入性和战

略导向研究：理论发展与机制耦合” 

3. 主持国家自然科学基金资助项目“基于中国实践的创业网络理论研究与

管理模式构建” 


